
Referat bestyrelsesmøde 16. januar 2025 
Grundejerforeningen Lungshave  
 
Sted: Café Kyst, Karrebæksminde 
Deltagere: Flemming Jørgensen, René Tüxen-Hansen, Jes Pærregaard, Georg Bentzen, Jesper Petersen, 
Kent Filt og Merete Ravn. 

 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 25.09.2024 
2. Møde med Süleyman Yücel fra Café Kyst (spærring af udkørsel fra Lungshave, hjertestarter mv.) 
3. Digelauget, orientering fra generalforsamling 28.11.2024 
4. Pumpen ved Mindegabet/Lungsminde 
5. Økonomi 
6. Veje og fællesarealer 
7. Generalforsamling (udkast til indkaldelse og drejebog) 
8. Eventuelt, herunder dato for næste møde 

 

Referat: 
 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 25.09.2024 
Godkendt og underskrevet. 
Opfølgning på referat: 

• Jes kontakter HedeDanmark endnu engang omkring vores knust asfalt, som er i overskud 

• Parkering for enden af Lungsgab – inden sæsonopstarten ser Jes, Georg og René på 
mulighederne 

• Nye mailadresser til formand og kasserer opsættes i næste uge 
 
 

2. Møde med Süleyman Yücel fra Café Kyst, (spærring af udkørsel fra Lungshave, hjertestarter mv.) 
Cafe Kyst og bestyrelsen udarbejder 2-3 løsningsforslag til at løse problemet med spærring af 
udkørsel fra Lungshave ifm. varelevering til Cafe Kyst. Herefter holdes et møde med havnedirektør 
Jesper Boesen fra Næstved Havn, Süleyman Yücel fra Cafe Kyst, bestyrelsen samt evt. Park og Vej 
chefen i Næstved Kommune.  
 
Stenene på vejen males hvide ud for Cafe Kyst. 
 
Bestyrelsen undersøger, om det er muligt at finde sponsorer til en hjertestarter i vores område. 
Hjertestarteren kan monteres på Cafe Kyst bygning eller på hegnet. Cafe Kyst vil gerne betale for 
strømmen, som en hjertestarter kræver. 

 
 

3. Digelauget, orientering fra generalforsamling 28.11.2024 
Kort orientering fra generalforsamling v/Georg. Generalforsamlingen forløb godt og to nye 
medlemmer er indvalgt og blev henholdsvis formand og næstformand. Se referat på Digelaugets 
hjemmeside. 
 



4. Pumpen ved Mindegabet/Lungsminde 
Der er ikke nyt siden sidste bestyrelsesmøde. Den nuværende løsning med genaktivering af 
pumpen ser umiddelbart ud til at være dækkende. Sagen lukkes herfra. 
 
 

5. Økonomi 
Udkast til regnskab for 2024 og budget for 2025 blev drøftet. Det er hermed klart til 
revisionsgennemgang. 
 
 

6. Veje og fællesarealer 
Enø Kystvej og Lunden er beskåret i efteråret. Der er begyndt at komme enkelte huller i vejene. Vi 
sørger for, at vejene tromles og udbedres i foråret. 
 
 

7. Generalforsamling (udkast til indkaldelse og drejebog) 
Der skal findes to nye bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode samt eventuelt et nyt 
bestyrelsesmedlem for 1 år. Flemming kontakter mulige emner samt opfordrer i indbydelsen til 
generalforsamlingen til at melde sig, hvis man er interesseret. 
Drejebogen for generalforsamlingen blev drøftet. 
 
 

8. Eventuelt, herunder fastlæggelse af næste møde 
Ingen bemærkninger. 
Næste bestyrelsesmøde er den 4. maj umiddelbart efter generalforsamlingen. 
 

 


